



Odense, den 27. januar 2025

Dagsorden skolebestyrelsesmøde – mandag den. 3. februar 2025 kl. 19.00-21.00

Afbud:

Ordstyrer og kage i dag: Morten O.

Referent:

- kl. 19.05: Nyt fra elevrådet (Hekla og Judith)
- Eleverne ønsker at gå i Rema i frikvartererne – evt. et fredagsønske
 - De vil gerne have fikset asfalten i skolegården. Der er også en metalstang, der kan falde over
 - De ønsker hyggeområder ude med udemøbler i basketgården
 - Flere bolde i afdelingen – farve på boldene, så de er nemme at genkende
 - Brætspil ude ved skabene
 - o Nogle elever har skrevet i Facebookgruppen "Hjælpssom i Skt. Klemens", om der er nogle, der vil sponsorere bolde og lign.
 - Der er ønske om kønsopdelte toiletter i ungemiljøet, så der f.eks. kan være bind på pigetoiletet.
 - o Der foreslås et skab i hver klasse med en nøgle, så pigerne selv kan hente bind ved behov.
 - "Vi tror, at disse ændringer vil bidrage til en mere tryk, inkluderende og engagerende skolehverdag"

Fælles samtale med eleverne:

- Morten A bekræfter, at der med velfærdens fundament kommer udemøbler, vandposter og noget mere i gården. Eleverne inviteres op til Morten for at se tegninger
- Rie siger, at vi skal huske, at der er behov for toiletter til non-binære.
- SI fortæller om madordning
 - o Der er nogle, der skal tage ansvar for det, og der skal være nok, der tilmelder sig.
- Det handler også om sundhed, da vi besluttede at lukke for Rema
 - o Eleverne får nej fra lærerne, hvis de har glemt deres mad og spørger, om de må gå hjem eller i rema.
 - o Mange elever skal selv lave madpakker, og det magter de ikke. Der har været nogle, der tager mad fra de andre
 - o På Dalumskolen (til valgfag) kunne man få små pølsehorn osv. I pausen.
- Det kræver hygiejnekursus og et industricertificeret køkken – så må man selv producere. Ellers man kan sælge mad, der er forproduceret.
- Morten O: Vi kan tage

kl. 19.15 Godkendelse af referat fra mødet i januar 2025

kl. 19.20 Kontaktforældre.

Mødedato og punkter? Skole- hjemssamarbejde,

- Morten O vil gerne have princip for kommunikation (skole/hjemssamarbejde) færdigt hurtigst muligt: Der er/bliver brug for det.
- Vil gerne holde et (opstarts-)møde med kontaktforældre (udenfor årsplanen) for at få ordningen i gang (faste møder med kontaktforældre). Det kunne være i uge 21



- Daimi: Vi skal være skarpe på, hvad vi vil med mødet med kontaktførelse. Er det et arbejdende møde? Eller kan vi arbejde med princippet og sende det ud til alle forældre?
- Udvalget (Leon, Stina, Morten O, Morten A) holder første møde (24/2). Så ser vi på, hvor langt vi er.
-

kl. 19.40 Kaffe

kl. 20.00 Diverse: Velfærdens fundament, Arbejdet med at skaffe nyt medlem til SB

- De er i gang med fysik, sløjd, billedkunst og håndarbejde (underviserne laver alternativ undervisning)
- Faglærerne løfter kæmpe opgaver i processen med at rydde op og ud.

kl. 20.40 Kort nyt:

- Der er kommet fem "ansøgninger" til at være medlem af skolebestyrelsen.
- Vi er jævnt repræsenteret i forvejen, så vi har trukket lod om pladsen + suppleant.
 - o SB: Johan (far til Ea i 1.kl), Suppleant Linnea (mor til Nora i 0.a)
- Vi har ansat et godt hold til FSFO
- Der informeres om en tragisk hændelse. Der er iværksat sorg- og kriseplan

kl. 20.50. Evt.

Aftale nyt møde i 'kommunikationsgruppen'

- Møde d. 24/2-25 i kommunikationsgruppen
- Voldsomt, at eleverne mødes med "Det her er pensum", "det her skal I kunne til eksamen" osv.

Afbud fra AA, Daimi, Stina og Lea til SB-mødet den 6/3

- Næste møde flyttes fra d. 6/3 til d. 17/3 (Afbud fra TFL)



Punkter der er i proces:

I Opfølgning:

Fælles aftale vedr. lektier i henholdsvis Unge- og børnemiljøet.

Punkter til kommende møder:

Hvordan italesættes karakterer, eksamen og pensum mm. ift. elever i udskolingen (7.kl. mm.)

Status på brug af bevægelse i undervisningen på Skt. Klemensskolen,

Elevfravær og fri udenfor ferier

Revision af hjemmeside

Invitere medarbejder fra OBS til at fortælle om arbejdet i afdelingen. ME deltager i mødet den 6/3 2025 – MØDE FLYTTET TIL D. 17/3



Venligst Morten O. og Morten Aa